
Vragen van de raad 
Gesteld op 5 maart 2024 

Beantwoord op 18 maart 2024 

Partij VVD 

Onderwerp Voortgang aanleg Glasvezel 

 

Vraag 1 

Kunt u aangeven waarom er geen huisaansluitingen voor glasvezel in Ophemert zijn 

gerealiseerd? 

 

Antwoord 

De reden daarvoor is dat de glasvezelcentrale (het gebouwtje voor de huisaansluitingen) nog 

niet kan worden aangesloten op het landelijke netwerk. Aannemer Delta Rijssen is daarvoor 

afhankelijk van een andere aannemer. Die aannemer heeft laten weten dat in verband met 

een tracéwijziging van de te leggen voedingskabel nog een vergunningenprocedure bij het 

Waterschap loopt. Als die procedure voorspoedig verloopt kan eind april worden gestart met 

de huisaansluitingen. Bij ca. 98% van de woningen ligt de kabel  al  “tot aan de voordeur” en 

is het slechts een kwestie van de glasvezelkabel naar binnen brengen en het glasvezelkastje 

monteren. 

Vraag 2 

Kunt u aangeven wanneer de start van de aanleg glasvezel plaats zal vinden in Ophemert en 

wanneer alle aansluitingen gerealiseerd zullen zijn? 

 

Antwoord 

Zie antwoord vraag 1. 

Vraag 3 

Kunt u aangeven in welke kernen nog aansluitingen gerealiseerd moeten worden? 

 

Antwoord 

Dit geldt in meer of mindere mate voor alle kernen.  Er zijn kernen waar 40%  tot 50% van de 

huizen zijn aangesloten en kernen met meer dan 90%  aangesloten huizen. 

Vraag 4 

Kunt u aangeven hoeveel aansluitingen glasvezel in West Betuwe gerealiseerd zijn? 

 

Antwoord 

Van de circa 3.900 adressen in de kernen zijn inmiddels 3.120 adressen aangesloten (zo’n 

80%). Een aansluitpercentage van 90% is doorgaans het hoogst haalbare. Niet iedere 

bewoner wenst een aansluiting. 
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Vraag 5 

Kunt u aangeven hoeveel aansluitingen nog niet gerealiseerd zijn van de adressen waarvan 

de eigenaar dat wel gerealiseerd wil hebben? 

 

Antwoord 

Zie antwoord vraag 4. Delta Rijssen verwacht in de kernen nog zo’n 400 adressen aan te 

sluiten en in het buitengebied nog zo’n 350 adressen. De UBR zal in de loop van 2024 zich 

beraden over de wijze waarop de overige adressen die nog niet zijn aangesloten op het 

netwerk alsnog  kunnen worden aangesloten. 

Vraag 6 

Kunt u het totaal aangeven van alle potentiële aansluitingen glasvezel die in West Betuwe 

gerealiseerd zouden kunnen worden? 

 

Antwoord 

Zie antwoord vraag 5 
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